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Protokoll fört vid styrelsemöte med Härnö BS den 13 januari 2014. 
 
Närvarande     
Ordinarie ledamöter   Ersättare 
Anders Lundgren (AL) (ordf.)  Monika Köhn (MK) 
Sven-Arne Staflund (SAS) (sekr.)  Gunnel Nordlander (GL) 
Tommy Lindqvist (TL) (kassör)  Övriga 
Knut Lundström (KL)    
Stig Åkerlund (SÅ)    
   
 
§ 33/2014 Mötet öppnas 

SAS öppnar mötet och hälsade alla välkomna. 
  
§ 34/2014 Dagordning 

Den utsända dagordningen godkändes med tillägg av några punkter under 
övriga frågor. Beslöts att AL justerar dagens protokoll. 

 
§ 35/2014 Föregående protokoll 

Protokollet från styrelsemötet 2013-11-21 genomgicks och godkändes samt 
beslöts att lägga protokollet till handlingarna.  

 
§ 36/2014 Ekonomisk rapport 

Resultatrapport per 2013-12-31 redovisades av kassören. Ekonomin är god och 
rapporten lades med godkännande till handlingarna. 

 
§ 37/2014 Regelinformation 

AL med hjälp av Georg Bratell kommer att starta upp informationen under 
februari.  

 
§ 38/2014 Medlemsmöte 2014-01-21 

Information från höstens styrelsearbete kommer att lämnas samt ge möjlighet 
för medlemmarna att ställa frågor och komma med förslag på lämpliga projekt. 

 

§ 39/2014 Systemdeklarationer 
Från den 28 januari 2014 skall alla ha systemdeklaration. Dom enda som får ha 
röda deklarationer är dom som går nybörjarkursen nu. När par med blåa kort 
möter spelare med röda kort måste Modern Standard användas om styrelsen så 
har bestämt.  
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§ 40/2014 Övriga frågor 
 I-medlemmar 

TL ansvarar för att de som går nybörjarkursen nu blir anmälda till SBF som 
I-medlemmar och därmed får Bridgetidningen. 

  
 Nästa möte 
 Nästa styrelsemöte blir torsdag 6 februari 2014 kl. 18.15 i spellokalen. 
 
 Lokalfrågan 

Mooj AB har sagt upp hyresavtalet med klubben per 2014-12-31. Någon dialog 
har inte förts med Fredrik men han har även sagt upp sitt hyresavtal med 
Klövern per 2014-12-31. 
 
Styrelsen sonderar nu marknaden och det finns mycket tomma lokaler i 
Härnösand men hyresnivån måste också vara rimlig. Det primära är också att 
försöka få samtliga bridgeklubbar i Härnösand att nyttja samma lokal. 
Eftersom övriga klubbar idag har gratis lokalkostnad så är intresset från deras 
sida minimalt. En handikappanpassad lokal är också ett starkt önskemål. 
 

 
§ 41/2014 Avslutning 

SAS tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 

 
 
 
 

Härnösand dag som ovan 
 
 
 
………………………………….  Justeras 
Sven-Arne Staflund     
       
     ………………………………………. 
     Anders Lundgren 
 


